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Valtuusto 13.12.2022 § 42    
      
Päätös 1. Seppo Laasonen saattoi tiedoksi, että ELY-keskuksella on  

   käytettävissään aiempaa enemmän varoja yksityisteiden  
   peruskorjauksiin. Hän toivoi kunnan tiedottavan asiasta ja  
   että kunta voisi olla peruskorjaushankkeissa mukana esim. 
   välirahoittajana. Todettiin, että asia otetaan valmisteluun. 
2. Tekninen johtaja Ari Soikkeli esitteli hoivayksikön rakentamisen  
    tilannekatsauksen. 
3. Kunnanhallituksen puheenjohtaja Urpo Leminen kiitti valtuustoa,  
    viranhaltijoita ja kunnanhallituksen jäseniä hyvästä yhteistyöstä  
    kuluneena vuonna. 
 
    Maiju Anttilainen esitti Keskustan puolueryhmän puolesta kiitokset  
    kuluneesta vuodesta. 
 
    Riitta Kuronen esitti SDP:n puolueryhmän puolesta kiitokset  
    kuluneesta vuodesta. 
 
    Kunnanjohtaja Heikki Hallikainen esitti viranhaltijoiden puolesta kiitokset  
    valtuustolle ja kunnanhallitukselle kuluneesta vuodesta. 
 
    Valtuuston puheenjohtaja Tiina Mustonen kiitti valtuuston jäseniä ja  
    viranhaltijoita kuluneesta vuodesta ja toivotti kaikille hyvää joulun aikaa. 


